
OBČINSKI SVET
Bukovica 43, 5293 Volčja Draga

Številka: 00703-0004/2025-4
Datum: 20. 5. 2025

Z A P I S N I K
17. seje občinskega sveta Občine Renče-Vogrsko,

ki je bila v torek, 20. 5. 2025, ob 16.00 uri
v dvorani Zorana Mušiča v kulturnem domu v Bukovici.

Sejo je sklical in vodil župan Občine Renče-Vogrsko, Tarik Žigon. Začela se je ob 16. uri

Vabljeni: člani občinskega sveta, občinska uprava in mediji.

Na seji so prisotni:

1. člani občinskega sveta in župan: Urban Martinuč, Andraž Furlan, Tanja Zorn Stepančič, 
Stanka Abramič, Alan Rijavec, Tamara Rusjan, Vinko Jarc, Viktor Trojer, Marko Švara, 
Marko Furlan, Aleš Furlan, Nedeljko Gregorič, Borut Zorn, Benjamina Mikuž, Ava Rajh in 
Tarik Žigon.
 
Opravičeno odsotni: /

2. Občinska uprava.

Župan pozdravi vse prisotne in ugotovi sklepčnost. 
V nadaljevanju da župan v obravnavo in potrditev zapisnik 16. redne seje. 
Župan odpre razpravo. 

Ava Rajh predlaga, da so pisni odgovori na zastavljena vprašanja, ki jih je svetnica podala na 16. 
redni seji, sestavni del zapisnika. 

- Župan potrdi, da bodo vključeni v zapisnik.

Župan da na glasovanje zapisnik 16. redne seje. 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 13
ZA: 13
PROTI: 0
V času glasovanja sta odsotna svetnika Viktor Trojer in Marko Furlan.

ZA PROTI
Urban Martinuč X
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
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Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X
Viktor Trojer
Marko Švara X
Marko Furlan
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Zapisnik 16. redne seje je potrjen.

K 1) Obravnava in sprejem dnevnega reda

Župan da dnevni red v obravnavo. 

1. Obravnava in sprejem dnevnega reda,

2. Poročilo o izvajanju akcijskega načrta v okviru projekta OPMI (poročevalca: mag. Valter 
Adamič in Vladka Gal Janeš, Višji svetovalec),

3. Akcijski načrt z Analizo položaja invalidov v Občini Reče-Vogrsko za obdobje 2025 -2028  
(poročevalca: mag. Valter Adamič in Vladka Gal Janeš, Višji svetovalec),

4. Imenovanje predstavnika ustanovitelja v svet Zavoda za turizem Nova Gorica in Vipavska 
dolina (poročevalec: Viktor Trojer, predsednik KMVVI),

5. Sklep o odstopu člana Odbora za okolje in prostor (poročevalec: Viktor Trojer, predsednik 
KMVVI),

6. Sklep o imenovanju člana Odbora za okolje in prostor (poročevalec: Viktor Trojer, 
predsednik KMVVI),

7. Odlok o določitvi volilnih enot za volitve članov sveta krajevnih skupnosti – druga 
obravnava (poročevalec: Andraž Furlan, predsednik Statutarno pravne komisije),

8. Spremembe in dopolnitve Statuta Občine Renče – Vogrsko – prva obravnava 
(poročevalec: Andraž Furlan, predsednik Statutarno pravne komisije),

9. Spremembe in dopolnitve Poslovnika Občinskega sveta Občine Renče-Vogrsko – prva 
obravnava (poročevalec: Andraž Furlan, predsednik Statutarno pravne komisije),

10. Soglasje k porabi presežka prihodkov nad odhodki Glasbene šole (poročevalka: Vladka 
Gal Janeš, Višji svetovalec),

11. Sklep o določitvi cene prilagojenega programa za predšolske otroke v Osnovni šoli Kozara 
Nova Gorica (poročevalka: Vladka Gal Janeš, Višji svetovalec),

12. Poročilo župana in pregled sklepov prejšnje seje,
13. Vprašanja in pobude svetnikov,
14. Razno

Župan da na glasovanje potrjevanje dnevnega reda.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 13
ZA: 13
PROTI: 0
V času glasovanja sta odsotna svetnika Viktor Trojer in Marko Furlan.

ZA PROTI
Urban Martinuč X
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X
Viktor Trojer
Marko Švara X
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Marko Furlan
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Dnevni red je potrjen.

K 2) Poročilo o izvajanju akcijskega načrta v okviru projekta OPMI. 

Župan preide na drugo točko dnevnega reda, ki obravnava Poročilo o izvajanju akcijskega načrta 
v okviru projekta OPMI. Besedo preda poročevalcu mag. Valterju Adamiču. 

Valter Adamič izpostavi, da obstoječ pravilnik o občinskem sofinanciranju določa, da se morajo 
aktivnosti izvajati na območju občine, infrastruktura pa je v naši občini slabo razvita. Predlaga, da 
se do leta 2026 pripravi sprememba pravilnika za sofinanciranje društev na področju invalidnih 
organizacij in povišajo razpisna sredstva. 
Prelaga, da se občina poveže s sosednjimi občinami, ki imajo prav tako pridobljeno listino 
»Občina po meri invalidov«. Oblikovanje skupnih programov bi omogočilo pridobivanje EU 
sredstev in drugih dodatnih virov financiranja. 
Pove, da v naslednji točki sledi sprejemanje novega akcijskega načrta. Decembra 2025 se 
zaključuje prehodno obdobje, ko bi morali biti vsi objekti javnega značaja ustrezno prilagojeni za 
dostop invalidov. Svet za invalide ugotavlja, da cilj v naši občini ne bo dosežen, bo pa potrebno 
sprejeti konkretne prioritete. 

Župan pove, da je gradivo obravnaval Odbor za družbene dejavnosti, zato preda besedo 
predsedniku, Marku Švari. 

Marko Švara pove, da je ODD obravnaval to točko sočasno z naslednjo točko dnevnega reda in 
predlaga, da predstavi stališče v naslednji točki. Potrdi, da se odbor seznanil s poročilom. 

Župan odpre razpravo.

Nedeljko Gregorič vpraša, ali je prav razumel predstavljeno pobudo – da bi sredstva občinskega 
javnega razpisa omogočala izvajanje dejavnosti tudi na območju drugih občin. Zanima ga delež 
invalidov v naši občini. 

- Valter Adamič pove, da točnega podatka o številu invalidov nima, a da se procent giblje 
okrog 9.
Pove, da se pobuda nanaša na spremembo razpisnih pogojev, ki bi sofinancirali možnost 
koriščenja javnih površin (npr. bazen, gledališča …) v drugih občinah. 

Aleš Furlan vpraša, ali ima občina pripravljen načrt za ureditev taktilnih vodil in usmerjevalnih 
tabel na javnih mestih. Vpraša, ali je predvidena obnova oznak za invalidna parkirna mesta ob 
javnih objektih in reševanje dostopa za invalide v objekte, ki so trenutno dostopni le s stopnicami. 
Zanima ga sodelovanje z drugimi občinami pri prijavah na razpise za EU sredstva, kateri projekti 
so trenutno v pripravi in kdo znotraj občinske uprave je za to odgovoren. 

- Župan odgovori, da je pri pripravi CPS sodeloval Svet za invalide in že podal svoje 
predloge za umestitev taktilk in drugih označb. Z ostalimi občinami je sklenjeno 
sodelovanje pri izvedbi brezplačnih prevozov. Za reševanje dostopa do Zadružnega doma 
Vogrsko občina še išče rešitve.

- Valter Adamič pove, da so odgovori na zastavljena vprašanja svetnika zbrani v analizi, ki 
je predstavljena v naslednji točki dnevnega reda. Pove, da se taktilne oznake trenutno 
urejajo v Občini Šempeter-Vrtojba, saj so tam trenutno najbolj potrebne. 
Zadružni dom Vogrsko je nedostopen za invalide – že spodnji prostori imajo visoko 
stopnico, za prvo nadstropje bi bilo potrebno dvigalo, ki je ekonomsko nedosegljivo. 
Testno se bo poskusilo s stopniščnim vzpenjalnikom.  

- Aleš Furlan predlaga, da se seznam na 18. strani dopolni še z mestom defibrilatorja pri 
nogometnem igrišču Renče.
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- Župan potrdi, da se defibrilator še vedno nahaja tam in da ga je podarila zavarovalnica 
Triglav. 

Viktor Trojer se je seji pridružil ob 16.11.
Marko Furlan se je seji pridruži ob 16.22.

Župan da na glasovanje sklep o seznanitvi s poročilom o izvajanju akcijskega načrta v okviru 
projekta OPMI.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Sklep je sprejet. 

K 3) Akcijski načrt z Analizo položaja invalidov v Občini Renče-Vogrsko za obdobje 2025 -
2028.

Župan preide na naslednjo točko dnevnega reda, ki obravnava Akcijski načrt z Analizo položaja 
invalidov v Občini Renče-Vogrsko za obdobje 2025-2028.

Vladka Gal Janeš pove, da je občina, kot prejemnica listine Občina po meri invalidov, dolžna 
sprejemati akcijske načrte ter kontrolirati kratkoročne in dolgoročne ukrepe. Pove, da je načrt 
dopolnjen in usklajen z vsemi tremi krajevnimi skupnostmi. V tem načrtu je vključeno novo društvo 
Reha, ki bo ponujalo nove programe v naši občini. 

Valter Adamič pove, da je v času covida bilo delovanje številnih nevladnih organizacij omejeno, 
kar je posledično omejilo izvajanje načrta. Opozori, da je Zdravstveni dom NG ukinil 
nevrofizioterapijo, kar predstavlja velik udarec za invalide. Apelira na iskanje rešitve za uspešno 
uporabo ambulante za nevrofizioterapije v Stari Gori. 

Župan pove, da je akcijski načrt obravnaval Odbor za družbene dejavnosti, zato preda besedo 
predsedniku.

Marko Švara pove, da se je ODD seznanil z načrtom in ga na svoji seji soglasno sprejel. Meni, 
da je od sprejetja listine občina naredila veliko – ureditev brezplačnih prevozov, javni razpis, kjer 
ni pogoj ta, da ima društvo sedež v občini. Prisluhnil bo tudi pobudi o iskanju rešitev za 
sofinanciranje dejavnosti naših občanov izven meja občine.

Župan odpre razpravo.
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Nedeljko Gregorič opozori, da s sprejemanjem načrta zamujamo. Predlaga pripravo prioritetnega 
seznama potreb, ki jih je potrebno realizirati v roku enega leta, dveh in tako naprej.  

- Valter Adamič pove, da je Sosvet za invalide pripravil prioritetni seznam, kar pa je 
strokovno, časovno in finančno zahtevno. Opozori na premajhno število vozil, ki bi 
omogočala brezplačen prevoz za invalide. 

- Župan pove, da je občina pred dvema letoma finančno sodelovala pri predelavi kombija 
za prevoz invalidov. 

Župan da na glasovanje sklep o sprejemanju akcijskega načrta z Analizo položaja invalidov v 
Občini Renče-Vogrsko za obdobje 2025-2028. 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 14
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc      
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Sklep je sprejet. 

K 4) Imenovanje predstavnika ustanovitelja v svet Zavoda za turizem Nova Gorica in 
Vipavska dolina. 

Župan preide na četrto točko dnevnega reda, ki obravnava Imenovanje predstavnika ustanovitelja 
v svet Zavoda za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina. Besedo preda poročevalcu, Viktorju 
Trojerju, predsedniku Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.

Viktor Trojer predstavi tri prispele predloge: Radovan Rusjan, Vijolica Zorn in Marko Štimnikar. 
Izpostavi opozorilo članice komisije in svetnice Ave Rajh, da bi bil v primeru izvolitve Radovan 
Rusjan v konfliktu interesov, saj je že član nadzornega odbora. KMVVI predlaga, da se o 
dokončnem glasovanju izreče občinski svet in da se glasuje glede na vrstni red prispelih 
predlogov.

Župan odpre razpravo. 

Nedeljko Gregorič pohvali zapisnik seje KMVVI, kjer je zapisano, da se o kandidatih razpravlja 
glede na vrstni red prispelih kandidatur. 

Župan da na glasovanje sklep imenovanju Vijolice Zorn za predstavnico občine v svetu Zavoda 
za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 3
PROTI: 7
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ZA PROTI
Urban Martinuč X
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan
Vinko Jarc      X
Viktor Trojer
Marko Švara
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič
Borut Zorn
Benjamina Mikuž      X
Ava Rajh X

Sklep ni sprejet. 

Župan da na glasovanje sklep imenovanju Marka Štimnikarja za predstavnika občine v svetu 
Zavoda za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 12
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan
Vinko Jarc     X
Viktor Trojer
Marko Švara
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X
Ava Rajh X

Sklep je sprejet. 

K 5) Sklep o odstopu člana Odbora za okolje in prostor.

Župan preide na peto točko dnevnega reda, ki obravnava Sklep o odstopu člana Odbora za okolje 
in prostor. Besedo preda poročevalcu, Viktorju Trojerju, predsedniku Komisije za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja.

Viktor Trojer pove, da se je KMVVI seznanila z odstopno izjavo Rajka Lasiča in predlaga njegovo 
razrešitev. 

Župan odpre razpravo. 

Ava Rajh pojasni, da je Rajko Lasič v izjav sicer napisal, da odstopa zaradi osebnih razlogov, a 
da je članom združenja Skupaj povedal, da odstopa, ker ni bil organiziran voden ogled po 
lokacijah, kjer so načrtovane in potrebne investicije na področju okolja in prostora. 
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Župan da na glasovanje sklep o prenehanju članstva Rajka Lasiča v Odboru za okolje in prostor. 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 11
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič
Borut Zorn
Benjamina Mikuž     
Ava Rajh

Sklep je sprejet. 

K 6) Sklep o imenovanju člana Odbora za okolje in prostor.

Župan preide na šesto točko dnevnega reda, ki obravnava Sklep o imenovanju novega člana v 
OOP. Besedo preda poročevalcu, Viktorju Trojerju, predsedniku Komisije za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja.

Viktor Trojer pove, da KMVVI predlaga imenovanje Igorja Furlana kot nadomestnega člana v 
Odbor za okolje in prostor do preostanka mandata. 

Župan odpre razpravo.
Razprave ni.

Župan da na glasovanje sklep o imenovanju Igorja Furlana v Odbor za okolje in prostor.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 11
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič
Borut Zorn
Benjamina Mikuž     
Ava Rajh

Sklep je sprejet. 
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K 7) Odlok o določitvi volilnih enot za volitve članov sveta krajevnih skupnosti – druga 
obravnava.

Župan preide na sedmo točko, ki v drugi obravnavi sprejema Odlok o določitvi volilnih enot za 
volitve članov sveta krajevnih skupnosti. Besedo preda poročevalcu Andražu Furlanu, 
predsedniku Statutarno pravne komisije. 

Andraž Furlan pove, da druga obravnava odloka spreminja volilne okraje na enotno krajevno 
skupnost. SPK je obravnavala tudi amandma, ki ga je vložila KS Bukovica-Volčja Draga, ki  
spreminja število članov v krajevni skupnosti iz šest na osem.
Opozori na posledično spremembo tudi v Statutu. 

Župan odpre razpravo na odlok.
Razprave ni.

Župan odpre razpravo na vložen amandma.

Aleš Furlan opozori, da povečanje števila članov ne vpliva na sklepčnost, saj je še vedno potrebna 
večina. Izpostavi na problem pri glasovanju v primeru neodločenega izida. 

Župan da na glasovanje sklep o sprejemu Amandmaja Krajevne skupnosti Bukovica-Volčja 
Draga.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 14
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Sklep je sprejet. 

Župan da na glasovanje Odlok o določitvi volilnih enot za volitve članov sveta krajevnih skupnosti.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
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Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Odlok je sprejet. 

K 8) Spremembe in dopolnitve Statuta Občine Renče – Vogrsko – prva obravnava.

Župan preide na osmo točko dnevnega reda, ki obravnava Spremembe in dopolnitve Statuta. 
Besedo preda poročevalcu Andražu Furlanu, predsedniku Statutarno pravne komisije. 

Andraž Furlan pojasni, da točka obravnava spremembe Statuta, kot jih veleva sprememba 
Zakona o lokalnih volitvah. V drugem branju bo sledila obravnava pobud, ki so jih podali svetniki. 
SPK potrjuje, da so spremembe skladne s pravnim redom občine, zato predlaga sprejetje 
sprememb in dopolnitev v prvem branju.

Župan odpre razpravo. Razprave ni.

Župan da na glasovanje potrditev prve obravnave odloka Sprememb in dopolnitev Statuta Občine 
Renče–Vogrsko.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Prva obravnava je sprejeta. 

K 9) Spremembe in dopolnitve Poslovnika Občinskega sveta Občine Renče-Vogrsko – prva 
obravnava.

Župan nadaljuje sejo z deveto točko dnevnega reda, ki obravnava Spremembe in dopolnitve 
Poslovnika Občinskega sveta Občine Renče-Vogrsko. Besedo preda poročevalcu Andražu 
Furlanu, predsedniku Statutarno pravne komisije.



Stran 10 od 13

Andraž Furlan pove, da gre tudi tu v prvi obravnavi za spremembe, ki usklajujejo Poslovnik z 
Zakonom o lokalnih volitvah. Najbolj pomembni sta dve spremembi: rok glede sklica konstitutivne 
seje in da se občinski svet samo seznani z izidom volitev.  

Župan odpre razpravo. Razprave ni. 

Župan da na glasovanje sklep o potrditvi prve obravnave Sprememb in dopolnitev Poslovnika 
Občinskega sveta Občine Renče-Vogrsko.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Prva obravnava je sprejeta. 

K 10) Soglasje k porabi presežka prihodkov nad odhodki Glasbene šole Nova Gorica. 

Župan preide na naslednjo točko dnevnega reda, ki obravnava Soglasje k porabi presežka 
prihodkov nad odhodki. Besedo preda poročevalki, Vladki Gal Janeš, višji svetovalki na področju 
družbenih dejavnosti. 

Vladka Gal Janeš pove, da bi šola namenila presežek za nakup osnovnih sredstev – 
inštrumentov. Vse soustanoviteljice šole sprejemajo sklep v enakem besedilu, ki pa so sklep že 
potrdile. Za našo občino sprejetje sklepa ne nosi dodatnih finančnih sredstev. 

Župan pove, da je soglasje obravnaval Odbor za družbene dejavnosti, zato preda besedo 
predsedniku.

Marko Švara pove, da šola s presežkom pokriva del izgube iz leta 2022, preostanek pa naj se 
nameni za nakup potrebnih inštrumentov. Odbor se strinja s sprejetjem sklepa in predlaga, da 
občinski svet glasuje enako.

Župan odpre razpravo. Razprave ni.

Župan da na glasovanje sklep o soglasju k porabi presežka prihodkov nad odhodki Glasbene 
šole.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0
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ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Sklep je sprejet. 

K 11) Sklep o določitvi cene prilagojenega programa za predšolske otroke v Osnovni šoli 
Kozara Nova Gorica. 

Župan preide na naslednjo točko dnevnega reda, ki obravnava Sklep o določitvi cene 
prilagojenega programa za predšolske otroke v Osnovni šoli Kozara Nova Gorica. Besedo preda 
poročevalki, Vladki Gal Janeš, višji svetovalki na področju družbenih dejavnosti. 

Vladka Gal Janeš pove, da je OŠ Kozara podala predlog za novo ekonomsko ceno. Tudi to 
besedilo je obravnavno in sprejeto v enakem besedilu za vse občine soustanoviteljice. Cena je 
višja od programov v drugih vrtcih, ker je lahko oddelku le največ 6 otrok. Občine si med sabo 
razdelijo stroške, če je v oddelek vpisanih manj otrok, za september je načrtovan vpis za poln 
oddelek.

Župan pove, da je predlog sklepa obravnaval Odbor za družbene dejavnosti, zato preda besedo 
predsedniku.

Marko Švara pojasni, da se stroški višajo zaradi dviga minimalne plače in višjega regresa, za 
občino pa ostajajo stroški enaki. ODD predlaga sprejetje sklepa tudi na ravni občinskega sveta. 

Župan da na glasovanje sklep o določitvi cene prilagojenega programa za predšolske otroke v 
Osnovni šoli Kozara Nova Gorica.

Župan odpre razpravo. Razprave ni. 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
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Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Sklep je sprejet. 

K 12) Poročilo župana in pregled sklepov prejšnje seje

Župan začne točko s predstavitvijo sklepov, ki jih je OS sprejel na prejšnji redni seji. Pove, da je 
Občinski svet na 16. redni seji sprejel Sklep o potrditvi presežka prihodkov nad odhodki Javnega 
zavoda za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina, Letno poročilo za leto 2024 in Finančni načrt 
za leto 2025 Javnega sklada malega gospodarstva Goriške, Sklep o podelitvi občinskih priznanj, 
Imenovanje predstavnikov v svet zavoda OŠ Renče, Sklep o lokacijski preveritvi, Letni program 
športa v Občini Renče-Vogrsko v letu 2025, Soglasja k delovni uspešnosti ravnatelja OŠ Kozara 
in direktorja Javnega zavoda za gasilsko in reševalno dejavnost ter Zaključni račun Občine 
Renče-Vogrsko za leto 2024. Vsi sprejeti akti, so bili objavljeni v Uradnih objavah št. 4/2025 z dne 
2. 4. 2025 oz. posredovani na ustrezne institucije.
Pove, da je v poročilu zajeto delo med preteklo in današnjo sejo. Izpostavi pridobljeno gradbeno 
dovoljenje za ukrep 1, ukrep 2 traja nekoliko dlje zaradi usklajevanja podpisov pogodb z lastniki 
v tujini. Zaključen je projekt konjeniških poti. Prav tako dobro poteka usklajevanje dokumentacije 
za izgradnjo fekalnega kanala. Na področju družbenih dejavnosti so potekale prireditve v sklopu 
občinskega praznika.

Ava Rajh prosi za podrobnejši opis projekta fekalne kanalizacije Bilje-Orehovlje. 
- Župan pove, da je projekt v fazi pridobivanja gradbenega dovoljenja in priprave PZI-ji. 

Občina bo financirala fekalni kanal, čistilna naprava Bilje pa se ukinja. Občina Miren-
Kostanjevica bo istočasno obnovila vodovod, GVO internet in Elektro Primorska pa 
srednje napetostni vod. Občina si prizadeva, da bi se gradnja začela letos, saj so 
predvidena sredstva v proračunu. Občinski svet mora potrditi izvedbo priključkov, v 
funkcijo pa bi objekt lahko prešel v drugi polovici naslednjega leta. Potrebno bo sprejeti 
obdobje, do katerega bi se morali občani priključiti na kanalizacijo. 

K 13) Vprašanja in pobude svetnikov.

Župan odpre trinajsto točko dnevnega redna. Odgovori na vprašanja, ki jih je pred sejo poslala 
svetnica Ava Rajh. Pove, da bo revizijsko poročilo o poslovanju OŠ Renče obravnavno pred 
naslednjo sejo občinskega sveta. Svet zavoda šole bo jutri obravnaval gradivo, na podlagi 
katerega bo lahko sklican sestanek s svetniki, predstavniki šole in njihovega računovodstva. 
Glede javne obravnave proračuna pove, da bo v drugem branju Statuta in Poslovnika vneseno 
določilo o javni obravnavi proračuna. 
Pojasnilo ZOS-a in SOS-a glede zaprtja seja je bilo objavljeno na njihovi spletni strani.
Opomni, da je bil načrt dela Nadzornega odbora za leto 2025 posredovan 21.1. 2025 na naslove 
svetnikov. 

- Ava Rajh prosi, da se ji načrt dela nadzornega odbora še enkrat posreduje. 
- Župan odgovori še, da bodo ekološki otoki zgrajeni v septembru.
- Ava Rajh doda, da je v amandmaju proračuna predlagala tri lokacije in predlaga, da se jih 

prioritetno obravnava, saj bi tako občina bistveno vplivala na svoj videz.  
- Župan odgovori, da je občina glede dolgotrajne oskrbe obravnavala vprašanja na kolegiju 

županov. Pojasni, da so možne rešitve sledeče: razpis za koncesionarja in podpis 
pogodbe s trenutnim zavodom, ustanovitev lastnega zavoda.  Osnutek pogodbe je občina 
prejela s strani ministrstva. Ministrstvo pa mora pred podpisom s sklepom odobriti,  da je 
dom upokojencev primeren za izvajanje oskrbe. 

Aleš Furlan poda pobude: ureditev dostopa in parkirišč pri pošti in trgovini v Volčji Dragi, obnova 
središčne črte na cesti Dombrava-Vogrsko, sprejem pobude za odkup občinske parcele 1136/2 
k.o. Vogrsko, izvedba sanacije nosilne konstrukcije čez most Oševljek.
Postavi vprašanji: kako potekajo dela za izgradnjo optičnega omrežja na Vogrskem in kdo izvaja 
košnjo javnih površin naše občine. 
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- Župan odgovori, da je za barvanje črt podpisana pogodba, izvedba bo potekala v obdobju 
ugodnega vremena. Glede optičnega omrežja bo potek dela župan naknadno preveril, saj 
gre za zasebnega investitorja. 
Glede košnje pove, da je letos nov izvajalec košnje in da je bila podana enaka trasa košnje 
kot ostala leta. Za ostala usklajevanja predlaga, da se svetnik oglasi na Oddelku za okolje 
in prostor. 

Nedeljko Gregorič vpraša, ali se je občina prijavila na državne razpise, ki bi pripomogli k 
financiranju rekonstrukcije dnevnega centra. Predlaga ureditev pešpoti od starega prehoda čez 
železniško progo do jezera v Volčji Dragi. Opozori na razpis javne dražbe  parc. št. 460/10 k.o. 
2319 Bukovica in vpraša, ali občina načrtuje uveljavljaje predkupne pravice. 

- Andraž Furlan odgovori na vprašanje o dnevnem centru – za prijavo na razpise je 
potrebno pridobiti gradbeno dovoljenje, projekt pa je trenutno v fazi pridobivanja mnenj. 
Projekt bo potekal dvofazno – naprej ureditev pritličja in nato nadstropij s stanovanji. 

- Župan pove, da je zadnji državni razpis predvideval gradnjo 10 stanovanj, kar za naš 
projekt ne pride v poštev. 
Glede poti pove, da bo pešpot začasno izvedena, ko bo pridobljeno dovoljenje UE za 
rušitev objekta. 
Glede omenjene parcele pove, da je o tem prvič seznanjen. Odgovor bo podan naknadno. 

- Nedeljko Gregorič predlaga podroben pregled razpisa javne dražbe in vseh razpoložljivih 
razpisov za gradnjo dnevnega centra.

Urban Martinuč zapusti sejo ob 17.48.

Vinko Jarc opozori na zažgano tablo z zemljevidom Vogrskega na avtobusnem obračališču. 
Predlaga zamenjavo z novo. 

- Župan pove, da je občina v stanju posodobitve tabel, ki naznanjajo začetek občine. V to 
bo vključena tudi omenjena tabla.

Marko Furlan vpraša, kdo vodi računovodstvo v OŠ Renče.
- Župan pove, da delo opravlja zunanji računovodski servis. 
- Marko Furlan vpraša še, kolikšni so stroški servisa.
- Župan pove, da okrog 5000 evrov za tekoče delo in za preknjižbo dela preteklega leta. 

K 14) Razno.

Župan pove, da je naslednja seja predvidena za 17. 6. 2025. 

Seja občinskega sveta je bila zaključena ob 17.51.

Zapisala:
Hana Šuligoj

________
Župan
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